

Title (en)

Lighting assembly for telephone booth and telephone booth comprising such a lighting assembly

Title (de)

Beleuchtungssystem für Telefonzelle und Telefonzelle mit einem solchen Beleuchtungssystem

Title (fr)

Bloc d'éclairage de cabine téléphonique et cabine téléphonique comportant un tel bloc d'éclairage

Publication

EP 0785394 A1 19970723 (FR)

Application

EP 97420011 A 19970117

Priority

FR 9600820 A 19960119

Abstract (en)

The lighting unit (8) has a lamp (9,10) and an associated supply (12-15). The lighting unit is separated from the interior of the telephone box by a removable cover (7). Once the cover is removed the electrical supply remains covered by an supply cover (20). The supply cover has a conductive layer (25) which is connected to earth. The supply cover can be made of an insulating material with a conductive coating over its outer surface, or may be made of a conductive material. The electrical supply components are mounted on the underside of the supply cover, and the cover is positioned so it cannot be removed from the inside of the telephone box.

Abstract (fr)

Bloc d'éclairage (8) de cabine téléphonique comprenant au moins une lampe (9, 10), un dispositif d'alimentation associé (12, 12', 13, 13', 14, 15), ledit bloc d'éclairage étant séparé de l'intérieur de ladite cabine par une vasque (7) amovible et un capot (20) séparant ledit dispositif d'alimentation électrique de l'intérieur de ladite cabine y compris lorsque ladite vasque est déposée ou écartée, caractérisé en ce que ledit capot comprend une couche conductrice (25) reliée à la terre. Le capot (20) isole le dispositif d'alimentation en permanence. Il évite les risques d'électrocution et constitue un blindage électromagnétique du dispositif d'alimentation en question. <IMAGE>

IPC 1-7

F21V 25/00; E04H 1/14

IPC 8 full level

E04H 1/14 (2006.01); F21V 25/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

E04H 1/14 (2013.01); F21V 25/00 (2013.01)

Citation (applicant)

US 2982196 A 19610502 - SHERRON PERCIVAL H

Citation (search report)

- [AD] US 2982196 A 19610502 - SHERRON PERCIVAL H
- [A] US 4432170 A 19840221 - HEWELL GERALD M [US]
- [A] DE 9105228 U1 19910620
- [A] DE 4128605 A1 19920312 - KOITO MFG CO LTD [JP]

Cited by

DE19741119A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES FR GB IE IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0785394 A1 19970723; FR 2743865 A1 19970725; FR 2743865 B1 19980306

DOCDB simple family (application)

EP 97420011 A 19970117; FR 9600820 A 19960119